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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 18 marca 2014r. 

 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak – przewodnicząca 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada – członek 

4. Grażyna Gorzałka – członek 

5. Henryk Owczarek – członek 

6. Adam Leśnikowski – członek 

7. Józef Wąs – członek 

8. Zdzisław Bęben – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór – Wójt 

2. Piotr Derejczyk - Sekretarz 

3. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady 

4. Zbigniew Seliga – sołtys Kołaczkowic 

5. Henryk Lizurej – sołtys Mokrej 

6. Grażyna Sakaus – sołtys Kołaczkowic Małych 

7. Elżbieta Makles – sołtys Wapiennika 

8. Małgorzata Krupa – Uniplan Architektura Urbanistyka 

9. Magdalena Wąsińska - Uniplan Architektura Urbanistyka 

10. Zbigniew Ciesielski – Zastępca Wójta 

11. Marcin Bebłot – inspektor ds. planowania przestrzennego i inwestycji 

12. Marcin Sznober – Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa 

13. Mirosław Oziembała - Radny 

14. Adam Habrajski – Radny 

15. Czesław Trzepizur – Radny 

16. Andrzej Ciesielski - Radny 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Analiza zaawansowania stopnia opracowania studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania planu przestrzennego dla gminy. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

 

W dniu 18 marca br. o godz. 14.00 odbyło się wspólne posiedzenie z Komisją Infrastruktury, 

Rozwoju Wsi i Rolnictwa. Tematem spotkania była aktualizacja Studium Uwarunkowań  

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Miedźno.  

 

Pani Małgorzata Krupa przedstawiła projekt Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Miedźno (SUiKZP). Dodała, ze wnioski złożone 

przez mieszkańców zostały przeanalizowane i prezentowany dzisiaj dokument może zostać 

poddany pod opiniowanie. Zaznaczyła, że chciałaby ten dokument przedstawić komisji 
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urbanistycznej, a następnie zaopiniować przez odpowiednie instytucje (m. in. Marszałka, 

Wojewodę). W chwili obecnej jest opracowywany tekst studium oraz prognoza finansowa 

jego wdrożenia. Zakomunikowała, że w przypadku uzyskania pozytywnych opinii od 

poszczególnych instytucji SUiKZP mogłoby zostać wyłożone do wglądu publicznego. Po 

otrzymaniu wniosków i uwag odbyło by się ponowne uzgodnienie SUiKZP. Jeżeli nie byłoby 

istotnych zmian, projekt uchwały zostałby przedłożony pod obrady rady. Omawiając 

wyświetloną przez projektor mapę wyjaśniła, że kolorem brązowym zaznaczono tereny 

przeznaczone pod zabudowę. W ostatecznym projekcie studium zostanie ona zróżnicowana 

na 3  lub 4 kategorie. 

Przewodniczący Komisji zapytał o obwodnicę Miedźna. 

Pani Małgorzata Krupa odpowiedziała, że były wnioski, aby przebieg obwodnicy zmienić. 

Zaproponowany przebieg najmniej koliduje z zabudowaniami. Zaznaczyła, że doprowadzenie 

do budowy obwodnicy jest bardzo kosztowne. Powiedziała, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego (mpzp) ma tyle miejsc wskazanych do zabudowy, że 

ciężko jest wyznaczyć obwodnicę, tak aby nie spowodować konfliktów.   

Odnosząc się do innych wniosków do studium oznajmiła, że znaczna ich ilość dotyczyła 

możliwości zabudowy w dolinie Białej Okszy i nie zostały one uwzględnione, bo znajdują się 

na terenach zalewowych. Dodała, że wnioski, które dotyczyły gruntów znajdujących się  

w pobliżu istniejącej zabudowy oraz infrastruktury zostały uwzględnione. 

Radny Ciesielski wskazał na mapie teren w ciągu ulicy Łąkowej w Ostrowach nad Okszą, 

który mieszkańcy zgłosili do zabudowy, a który mimo to nie został ujęty. Dodał, że działki te 

znajdują się na wzniesieniu. 

Pani Małgorzata Krupa odpowiedziała, że to, iż teren ten jest pagórkowaty nie znaczy, że 

może on być pod zabudowę. Dodała, że decyduje o tym również Regionalny Zarząd 

Gospodarki Wodnej (RZGW). 

Radny Leśnikowski powiedział, że ulica Łąkowa i Ogrodowa w Ostrowach nad Okszą 

mogłyby być pod zabudowę. 

Pani Małgorzata Krupa odpowiedział, że z materiałów, które posiada teren został wskazany 

jako zalewowy. 

Radny Leśnikowski powiedział, że „przed scaleniem gruntów w Ostrowach nad Okszą były to 

pastwiska  i nigdy tam terenu zalewowego nie było”. 

Pani Krupa powiedziała, że tereny rzek i wokół rzek to tereny chronione. Zasugerowała, aby 

poczekać na opinie instytucji. Dodała, że jeżeli radni zadecydują to tereny te mogą być pod 

zabudowę, zwłaszcza jeżeli zaopiniuje to pozytywnie  RZGW. 

Radny Leśnikowski powiedział, że strażacy z Ostrów nad Okszą chcą wybudować garaże 

przy strażnicy, ale nie mogą, bo teren jest wskazany jako zalewowy. 

Pani Krupa odpowiedziała, że teren ten znajduje się w rzece i trzeba wtedy wystąpić  

o indywidualną decyzję do dyrektora RZGW.  

Pani Krupa poinformowała, że wniosek o możliwość budowy biogazowni nie został 

uwzględniony, bo znajdowała by się ona zbyt blisko zabudowań. 

Radny Bęben zapytał, „jak daleko od drogi można będzie budować wzdłuż ulicy Wyzwolenia 

w Miedźnie?”. Dodatkowo zapytał dlaczego brakuje w rysunku studium drogi dojazdowej do 

budynków położonych w dzielnicy „Doły”? 

Pani Krupa odpowiedziała, że na terenach rolnych, na których znajdują się zabudowania 

rolnik może budować np. w obszarze 100 m od zabudowy. Dodała, że studium jest 

dokumentem, w którym nie wszystkie drogi muszą być wrysowane.  

W dalszej części odniosła się do wniosku w sprawie piaskowni i powiedziała, że wniosek 

zostanie uwzględniony, bo nie blokuje on terenów wskazanych do zabudowy. 

Radny Ciesielski powiedział, że w poprzednim studium piaskownia została wskazana przy ul. 

Sosnowej w Miedźnie. 
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Pani Krupa powiedziała, że „jeżeli nie ma przeciwwskazań i konfliktów to nie ma potrzeby 

blokowania inwestora”. 

Radny Ciesielski zapytał, „czy piaskownia nie będzie furtką do budowy wiatraków?” 

Pani Krupa odpowiedziała, że studium będzie miało wyraźny zakaz budowy wiatraków. 

Przepisy prawa wymagają, aby firmy zajmujące się budową wiatraków mogą to robić na 

wyraźnie wskazanych terenach w studium. 

Radny Owczarek powiedział, że „wynika z tego, iż w mpzp nie będzie terenów pod wiatraki.” 

Pani Krupa powiedziała, że można wyznaczyć tereny np. pod fotowoltanikę, „ale wtedy 

tereny te zostaną wyznaczone na prywatnych gruntach.” 

Radny Owczarek zapytał, czy są wyznaczone złoża kamienia. 

Inspektor Bebłot odpowiedział, że są i pokazał na mapie. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że na terenie sołectwa Ostrowy zaznaczano tereny 

przemysłowe i zapytał o ich konkretne przeznaczenie. 

Inspektor Bebłot powiedział, że jest to teren składów drzewnych. 

Radny Owczarek zapytał, czy budowa elektrowni wodnej na zbiorniku wodnym w Ostrowach 

nad Okszą musi być ujęta w SUiKZP. 

Pani Krupa odpowiedziała, że elektrownia poniżej 100kV nie musi być ujęta, bo będzie to 

sprecyzowane w mpzp. 

Pani Magdalena Wąsińska powiedziała, że Urząd otrzyma obecnie prezentowany projekt 

studium w pliku PDF. 

Wójt dodał, że można przyjść do gminy i zapoznać się z projektem. Dodał, że na poprzednim 

spotkaniu stwierdzono, że należy się zająć terenami wzdłuż dróg, które są już uzbrojone. 

Radny Bęben powiedział, że ma odmienne zdanie. Jako przykład podał miejscowość Białą, 

gdzie zabudowania powstają coraz dalej od głównej drogi. 

Pani Wąsińska powiedziała, że tworzenie SUiKZP nie jest doskonały rozwiązaniem na rozwój 

gminy. Przypomniała, że samo ustanowienie zabudowy będzie rozróżnione na 3 rodzaje.  

Wójt powiedział, że zwrócił się z wnioskiem, aby w SUiKZP została wyrysowana droga  

o szerokości 12 m z Golczewa na Mokrą I. Celem jest wydzielenie drogi i jej wykup od 

Skarbu państwa. 

Radny Owczarek zapytał, ile odbędzie się jeszcze spotkań w sprawie SUiKZP. 

Pani Wąsińska odpowiedziała, że jest na etapie pisania tekstu do SUiKZP i prognozy 

oddziaływania na środowisko. Zaproponowała, aby radni w ciągu najbliższego tygodnia 

zgłaszali swoje uwagi. 

Sekretarz Derejczyk zapytał zebranych czy mają uwagi co do wyznaczonych granic 

zabudowy. 

Pani Wąsińska ponownie pokazała na mapie projektowaną obwodnicę. Powiedziała, że 

obojętnie, gdzie zostanie ona poprowadzona to i tak nie uniknie się konfliktów. 

Wójt dodał, że obwodnica w zaprojektowanym kształcie i tak jest dłuższa od poprzedniej. 

Przewodniczący Komisji zapytał, ile wynosi linia zabudowy przy drodze powiatowej  

w Mokrej. Dodał, że w obecnym mpzp wynosi ona 68 m. Zaproponował, aby wynosiła ona 

120 m. 

 

W związku z brakiem innych pytań  posiedzenie komisji zakończyło się. 

 

Protokolant      Przewodnicząca Komisji 

       Budżetu, Oświaty, Kultury i Zdrowia 

(-) Aleksandra Bernaś     (-) Janina Antczak 


